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SPRING JAPAN 夏季ダイヤ、成田＝寧波線デイリー化決定 
 

春秋航空日本株式会社（本社：千葉県成田市、代表取締役社長：樫原 利幸、以下：SPRING JAPAN）は今年

4 月 25 日に開設した成田＝寧波線はインバウンド需要が好調に推移しているため、7 月 1 日（月）より現在の週 4 便か

ら週７便に増便し、毎日運航とすることを決定いたしました。増便分の航空券は 5 月 31 日（金）12 時より販売を開始

いたします。是非この機会にご利用ください。増便のスケジュールは以下の通りです。期間中の運賃および料金の詳細につき

ましては、SPRING JAPAN のホームページをご覧ください。 

 

◆成田＝寧波線 夏季ダイヤ（2019 年 7 月 1 日～2019 年 10 月 26 日） 

成田（NRT） – 寧波（NGB）   寧波（NGB）– 成田（NRT） 

便名 出発 到着 運航曜日   便名 出発 到着 運航曜日 

IJ101 08:20 10:50 毎日   IJ102 11:50 15:55 毎日 

＊月・水・土曜日を増便いたします。 

＊発着時間はすべて現地時間にて表記しております。 

＊これらの計画は関係当局の認可を前提としております。 

＊都合により変更となる場合がございますので予めご了承下さい。 

 

報道に関するお問い合わせ先 

pr@jp.springairlines.com 

https://jp.ch.com/ 

航空券のご予約・お問い合わせ先 

✈ SPRING JAPAN コールセンター ✈ 

【電話】 0570-666-118（ナビダイヤル・有料） 

【営業時間】 09：00～17：30（年中無休） 

 
 

SPRING JAPAN について 

SPRING JAPAN はロゴマークである経営理念の 3S（安全 Safety・誠意 Sincerity・笑顔 Smile）のもと、より多くのお客様へ安全・

安心かつお求めやすい価格を提供するために、中国最大の LCC 春秋航空の運営会社である春秋航空股份有限公司の出資を受け、

2012 年９月に発足。 

 

 

成田空港を拠点とし、現在は B737-800 型機 6 機体制、国内外 9 都市、国内線・国際線合わせて、一日最大

18 便を運航しております（2019 年 5 月 1 日時点）。SPRING JAPAN はお客さまと共に常に飛躍し続ける LCC

でありたいと考えています。単なる航空会社ではなく、「ココロ躍る空の旅づくり」を支援する LCC に進化し続けます。 

 

mailto:pr@jp.springairlines.com
https://jp.ch.com/
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SPRING JAPAN 夏秋航季 

东京成田＝宁波航线升级为“天天班” 
 

春秋航空日本株式会社（总部：千叶县成田市，总裁：樫原 利幸，以下简称“SPRING JAPAN”）于今年

4 月 25 日开通了东京成田＝宁波航线。为了回应旅客的旺盛需求，计划于 7 月 1 日（周一）起由现在的每周 4

班加密至每周 7 班，升级为“天天班”。加密部分的机票将于 5 月 31 日（周五）12 时开始销售。SPRING JAPAN

期待与您共同创造美好回忆！ 

7 月 1 日以后的航班时刻表如下。关于运价以及其他相关费用，请前往 SPRING JAPAN 官网查询。 

 

◆成田＝宁波航线 夏秋航季（2019 年 7 月 1 日～2019 年 10 月 26 日） 

成田（NRT） – 宁波（NGB）   宁波（NGB）– 成田（NRT） 

航班号 出发 到达 班期   航班号 出发 到达 班期 

IJ101 08:20 10:50 天天班   IJ102 11:50 15:55 天天班 

*星期一、三、六为加密航班。 

＊上述时间均为当地时间。 

＊该航班计划已经过相关机构认可。 

＊计划可能会根据实际情况进行调整变更。 

 

媒体咨询 

pr@jp.springairlines.com 

https://jp.ch.com/ 

机票预订・咨询 

✈ Spring Japan 客服 ✈ 

【电话】0570-666-118（收费电话） 

【营业时间】09：00～17：30（年中无休） 

 
 

关于 SPRING JAPAN 

2012 年 9 月由中国最大的 LCC 公司春秋航空股份有限公司出资组建。SPRING JAPAN 将继续秉承经营理念的 3S（安全

Safety、真诚 Sincerity、微笑 Smile），竭尽全力为更多的旅客提供更安全、更安心、更低价的旅程。 

 SPRING JAPAN 以日本东京成田国际机场为主基地，目前共拥有 6 架波音 737-800 飞机，运行航线覆盖

了日本国内外 9 个城市，每天最多运行 18 个航班(2019 年 5 月 1 日现在)。SPRING JAPAN 致力于成为

与旅客共同飞跃发展的 LCC 公司，在运营航空业务的同时，也积极支援旅客的“心动的空中之旅计划”。 

mailto:pr@jp.springairlines.com
https://jp.ch.com/
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Spring Japan Announces 2019 Summer Schedule 

Daily Service Between Tokyo Narita and Ningbo 
 

SPRING AIRLINES JAPAN CO., LTD. (headquartered in Narita City, Chiba, Japan; President: Toshiyuki 
Kashihara) is pleased to announce our Daily Service Between Tokyo Narita and Ningbo from Monday, July 1, 
2019. The number of flights will be increased from current 4 flights per week, to 7 flights per week, since 
the inbound demand on Narita – Ningbo route has been strong, which started operation on April 25 this 
year. Tickets sale for increased flights will start from 12:00 on Friday, May 31. Please take advantage of this 
opportunity. The schedule for increasing flights is as follows. For further information on fares and charges 
during the summer schedule, please visit the SPRING JAPAN website. 
 

◆ Narita–Ningbo, Flight Summer Schedule (July 1, 2019 ~ October 26 2019) 

Narita (NRT) – Ningbo (NGB)   Ningbo (NGB) – Narita (NRT) 

FLT DEP ARR Operation   FLT DEP ARR Operation 

IJ101 08:20 10:50 Daily   IJ102 11:50 15:55 Daily 

＊Operation on Monday, Wednesday and Saturday will be increased. 

＊The departure and arrival times are given in terms of the local time zone. 

＊All flights are subject to government approval. 

＊Published flight schedules are subject to change. 

 

Media Contact 

pr@jp.springairlines.com 
https://jp.ch.com/ 

For reservation / information 

SPRING JAPAN Call Center 
Phone: +81-570-666-118 (Navi Dial – Charged) 

Business Hours: 09:00 ~ 17:30 (open daily) 
 

 
About SPRING JAPAN 
SPRING JAPAN was established in September 2012, funded by Chinese largest LCC, Spring Airlines Co., Ltd. to 
provide safe, secure and affordable prices to more passengers, under the management policy’s 3S (Safety, 
Sincerity & Smile), which is our logo mark. 
 
 

 

 
 

We fly maximum 18 flights every day to 9 cities in Japan and China (as of May 1, 2019) with 6 Boeing 
737-800 aircrafts, based from Tokyo Narita Airport. SPRING JAPAN wishes to become an LCC keeps on 
‘springing up’ with customers. Not just a mere airline, but continues to evolve into an LCC that 
supports the creation of exciting, ‘swinging’ air travels. 

mailto:pr@jp.springairlines.com
https://jp.ch.com/

